

Dr. Stanislav Musil
分析化学学院
捷克科学院
电话: +420 296 442 659
Email: stanomusil@biomed.cas.cz
网页: http://www.biomed.cas.cz/iach-dtea/1_musil.html



2023.7.5

毕然 副教授的邀请信

亲爱的女生或先生,

我真诚的邀请中国广东省汕头市汕头大学理学院海洋生物研究所的毕然 副教授于2023年10月09日至2023年10月15日期间来访问我所在的捷克科学院分析化学学院的微量元素分析实验室。

毕然副教授至2019年与我们实验室开展合作至今, 已经在大型海藻砷形态提取和分析方面共同取得了很好的研究成果。此次访问是为了进一步加深双方的合作与互动, 力求在海洋未知砷形态鉴定方面建立更好的分析测试方法, 并共同冲击高水平的合作研究成果。

总之, 我坚信这次访问和交流将对双方的科研工作有更好的促进, 也会为两个实验室未来在学术合作和研究生培养等方面加深合作关系。

Stanislav Musil

Dr. Stanislav Musil
Institute of Analytical Chemistry
Czech Academy of Sciences
Tel.: +420 296 442 659
Email: stanomusil@biomed.cas.cz
Website: http://www.biomed.cas.cz/iach-dtea/1_musil.html



Jul. 5. 2023

Invitation Letter for Associate Professor Ran Bi

To whom it may concern,

I sincerely invite A/Prof. Ran Bi working at Marine Biology Institute, Shantou University, China to visit us at Department of Trace Element Analysis, Institute of Analytical Chemistry of the Czech Academy of Sciences from Oct 09th to Oct 15th, 2023.

We have collaborated with A/Prof. Ran Bi since 2019. We have gain good research progresses in marine biotas arsenic species extraction, identification and quantification. The purpose of the coming visit is to expend our collaboration and deepen our understanding and identification technique on the unknown arsenic species in the marine ecosystem. We aim to establishing advanced technique for identification and quantification of unknow arsenic species in marine ecosystems, and we aim to achieve high level research outcome through the collabroration.

I believe the coming visit will be promote our research collaboration, especially on bi-lateral international projects for both of our institutes, and joint research student supervision.

Thank you very much for your consideration.

Yours Sincerely

Stanislav Musil